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V sekciji Voda - narava in okolje smo letos spoznavali evropske 

usmeritve za ȊƳŀƴƧǑŜǾŀƴƧŜ őƭƻǾŜǑƪƛƘ ǾǇƭƛǾƻǾ ƴŀ ǾƻŘŜ, ki 

poudarjajo pomen ohranjanja in upravljanja z naravo za 

zagotavljanje ekosistemskih storitev povezanih z vodo - od pitne 

ǾƻŘŜ ƛƴ ǎŀƳƻőƛǎǘƛƭƴŜ ǎǇƻǎƻōƴƻǎǘƛΣ Řƻ ǇǊŜǇǊŜőŜǾŀƴƧŀ ǇƻǇƭŀǾ ƛƴ 

ȊŀƎƻǘŀǾƭƧŀƴƧŀ ōƛƻǘǎƪŜ ǇŜǎǘǊƻǎǘƛΦ LƴƻǾŀǘƛǾƴŜΣ ƴŀ ƴŀǊŀǾƛ ǘŜƳŜƭƧŜőŜ ǊŜǑƛǘǾŜ, ki jih navdihuje in 

ǇƻŘǇƛǊŀ ƴŀǊŀǾŀΣ ǎƻ ǎǘǊƻǑƪƻǾƴƻ ǳőƛƴƪƻǾƛǘŜΣ ǎƻőŀǎƴƻ pa ȊŀƎƻǘŀǾƭƧŀƧƻ ƻƪƻƭƧǎƪŜΣ ŘǊǳȌōŜƴŜ ƛƴ 

ekonomske koristi. Predavatelj !ƭŜǑ .ƛȊƧŀƪ (Direkcija RS za vode) je predstavil izzive 

vpeljevanja novih pristopov ǳǇǊŀǾƭƧŀƴƧŀ Ȋ ǾƻŘŀƳƛ ƴŀ ƴƛǾƻƧǳ ŘǊȌŀǾŜΣ !ƴŘǊŜƧŀ {ǳǑƴƛƪ (ARSO) se 

ƧŜ Řƻǘŀƪƴƛƭŀ ǎǳǑ ƛƴ ǇƻƳŀƴƧƪŀƴƧŀ ǾƻŘŜ Ǿ ƴŜƪŀǘŜǊƛƘ όȊƭŀǎǘƛ ƪƳŜǘƛƧǎƪƛƘύ ƻƪƻƭƧƛƘ ǘŜǊ ƳƻȌƴƛƘ 

ǊŜǑƛǘǾŀƘ ȊŀƴƧŜΣ Polona Pengal (Zavod REVIVO) ƧŜ ǇǊŜŘǎǘŀǾƛƭŀ ƪƻƴƪǊŜǘŜƴ ǇǊƻŎŜǎ ƴŀőǊǘƻǾŀƴƧŀ 

ƴŀ ǇǊƛƳŜǊǳ ǇƻǊŜőƧŀ DƭƛƴǑőƛŎŜ Ǿ ah[Σ DƻǊŀȊŘ ¦Ǌōŀƴƛő (LƴǑǘƛǘǳǘ Ȋŀ ǾƻŘŜ w{) pa je odprl temo 

zbiranja podatkov in zaznavanja spremembΣ ǎŀƧ Ǌŀōŀ ǇǊƻǎǘƻǊŀ ƛƴ ŘǊǳƎŜ őƭƻǾŜƪƻǾŜ ŘŜƧŀǾƴƻǎǘƛ 



ǾǇƭƛǾŀƧƻ ƴŀ Ȋƴŀőƛƭƴƻǎǘƛ ƻƪƻƭƧŀΦ ± {ƭƻǾŜƴƛƧƛ ǎŜ ƴŀƳǊŜő ǊŀŘƛ ǇƻƘǾŀƭƛƳƻΣ Řŀ ǎƻ ƴŀǑŜ ǾƻŘŜ Ǿ 

dobrem stanjuΣ ŀ Ȍŀƭ ƧŜ ǘƻ le fraza, ki jo radi ponavljamo, ne da bi poznali dejanske razmere. 

tƻȊƴŀǾŀƴƧŜ ǾǇƭƛǾƻǾ ƴŀ ǾƻŘƴŜ ŜƪƻǎƛǎǘŜƳŜ ƴŀǎ ƭŀƘƪƻ ǳǎƳŜǊƛ Ǿ ƛǎƪŀƴƧŜ ǊŜǑƛǘŜǾΣ ǾŜƴŘŀǊ ƧŜ 

ǾǇǊŀǑŀƴƧŜΣ ŀƭƛ ōƻƳƻ ǊŜǑƛǘǾŜ ǘǳŘƛ ǎǇǊŜƧŜƭƛΣ ǎŀƧ ǘƻ ƴŀƧǾŜőƪǊŀǘ pomeni spreminjanje navad, kar 

pa je pogosto ƴŀƧǘŜȌŜ. 

   

  
!ƭŜǑ .ƛȊƧŀƪΣ Direkcija RS za vode   !ƴŘǊŜƧŀ {ǳǑƴƛƪΣ !w{h 

 

  
Polona Pengal, Zavod REVIVO   DƻǊŀȊŘ ¦ǊōŀƴƛőΣ LƴǑǘƛǘǳǘ Ȋŀ ǾƻŘŜ w{ 

 

  Mihael J. Toman, povezovanje okrogle mize 

 

 

 

 



 

 

 

V sekciji z naslovom wŀǾƴŀƴƧŜ Ȋ ōƭŀǘƻƳ ƛȊ őƛǎǘƛƭƴƛƘ ƴŀǇǊŀǾ 

ǎƳƻ ǎŜ ƻǎǊŜŘƻǘƻőƛƭƛ ƴŀ odpadno blato, ki ƴŀǎǘŀƧŀ ƴŀ ōƛƻƭƻǑƪƛƘ 

őƛǎǘƛƭƴƛƘ ƴŀǇǊŀǾŀƘ in ǇǊŜŘǎǘŀǾƭƧŀ ŜƴŜƎŀ ǾŜőƧƛƘ ǘŜȌŀǾ ǾǎŀƪŜ 

őƛǎǘƛƭƴŜ ƴŀǇǊŀǾŜΦ YƻƴǾŜƴŎƛƻƴŀƭƴƛ ƴŀőƛƴƛ obdelave ƻŘǾŜőƴŜƎŀ 

ōƭŀǘŀ ǎƻ ȊƎƻǑőŜǾŀƴƧŜΣ ǎǘŀōƛƭƛȊŀŎƛƧŀΣ ƪƻƴŘƛŎƛƻƴƛǊŀƴƧŜΣ ǎǳǑŜƴƧŜ ƛƴ 

nato ponovna uporaba. Ker je odlagŀƴƧŜ ōƭŀǘŀ ƴŀ ƻŘƭŀƎŀƭƛǑőŀ Ǿ 

9ǾǊƻǇƛ ȌŜ ƴŜƪŀƧ ƭŜǘ ǇǊŜǇƻǾŜŘŀƴƻΣ ƛǑőŜmo ƴƻǾŜ ƴŀőƛƴŜ ȊƳŀƴƧǑŜǾŀƴƧa ƪƻƭƛőƛƴŜ ƻŘǾŜőƴŜƎŀ ōƭŀǘŀ 

ƻȊƛǊƻƳŀ ƻƪƻƭƧǎƪƻ őƛƳ ōƻƭƧ ǎǇǊŜƧŜƳƭƧƛǾŜ ƴŀőƛƴŜ njegove predelave.  

Yŀƪƻ ƛƴ ƪŀƳ Ȋ ōƭŀǘƻƳ ƛȊ őƛǎǘƛƭƴƛƘ ƴŀǇǊŀǾ, nam je 

ƴŀ ǇƻŘƭŀƎƛ ƴŜƳǑƪƛƘ ƛƴ 9¦ ƛȊƪǳǑŜƴƧ ǇǊŜŘǎǘŀǾƛƭ 

prof. Norbert Dichtl (TU Braunschweig, 

bŜƳőƛƧŀύΦ Yƻƭƛőƛƴŀ ƻŘǇŀŘƴŜƎŀ ōƭŀǘŀ ƛȊ őƛǎǘƛƭƴƛƘ 

naprav predstavlja le 1 ҈ ƪƻƭƛőƛƴŜ őƛǑőŜƴŜ ǾƻŘŜ 

ƛƴ ƪŀǊ рл ҈ ǎǘǊƻǑƪƻǾ, povezanih z njegovo 

ƪƻƴőƴƻ ƻōŘŜƭŀǾƻΦ YƭƧǳō Ǿƛǎƻƪƛ ǾǎŜōƴƻǎǘƛ hranil, 

kot sta ŘǳǑƛƪ ƛƴ ŦƻǎŦƻǊΣ ƻŘǇŀŘƴƻ ōƭŀǘƻ ǾǎŜōǳƧŜ 

ƻƴŜǎƴŀȌŜǾŀƭŀΣ ƪƻǘ ǎƻ ǇŀǘƻƎŜƴƛ ƳƛƪǊƻƻǊƎŀƴƛȊƳƛΣ 

ƪƻǾƛƴŜ ƛƴ ƴƻǾƻŘƻōƴŀ ƻǊƎŀƴǎƪŀ ƻƴŜǎƴŀȌŜǾŀƭŀΣ Ȋŀǘƻ ƧŜ ǘǊŜōŀ  ǳƎƻǘƻǾƛǘƛ ǇǊƛƳŜǊƴƻǎǘ ǳǇƻǊŀōŜ 

ōƭŀǘŀ ƴŀ ƪƳŜǘƛƧǎƪƛƘ ǇƻǾǊǑƛƴŀƘΦ ± bŜƳőƛƧƛ ǎŜ ƭŀƘƪƻ ƴŀ ƪƳŜǘƛƧǎƪŜ ǇƻǾǊǑƛƴŜ ƻŘƭŀƎŀ ǎŀƳƻ blato iz 

őƛǎǘƛƭƴƛƘ ƴŀǇǊŀǾ, ƳŀƴƧǑƛƘ ƻŘ рлΦллл t9Φ ½ŀǊŀŘƛ ǾǎŜ ƻǎǘǊŜƧǑŜ ȊŀƪƻƴƻŘŀƧŜ ƛƴ ƻƪƻƭƧǎƪŜƎŀ 

ȊŀǾŜŘŀƴƧŀ ǇǊŜōƛǾŀƭǎǘǾŀ ƧŜ ǾǎŜ ǘŜȌƧŜ ƴŀƧǘƛ ǇǊŀǾƛƭƴƻ ǊŜǑƛǘŜǾ Ȋŀ ƻŘǇŀŘƴƻ ōƭŀǘƻΦ ± bŜƳőƛƧƛ ǘŀƪƻ 

ǾŜőƛƴŀ ōƭŀǘŀ ƪƻƴőŀ v ǎŜȌƛƎŀƭƴƛŎŀƘΦ Da bi ohranili fosfor, bo po letu 2лнф Ǿ bŜƳőƛƧƛ ƻōǾŜȊƴƻ 

ǇǊƛŘƻōƛǾŀƴƧŜ ŦƻǎŦƻǊƧŀ ƛȊ őƛǎǘƛƭƴƛƘ ƴŀǇǊŀǾ ǾŜƭƛƪƻǎǘƛ ƴŀŘ рлΦллл t9Φ ½ŀǊŀŘƛ ǘŜȌŀǾ ǎ ƪƻƴőƴƻ 

obdelavo blata ƧŜ ǘŀƪƻ ȊŜƭƻ ǇƻƳŜƳōƴƻΣ Řŀ ǎŜ ǇǊŜƎƭŜŘŀ ǾǎŜ ƪƭƧǳőƴŜ ƪƻǊŀƪŜ ǇǊƛ ƴŀǎǘŀƧŀƴƧǳ 

blata, ǘŀƪƻ Ǿ ǎƳƛǎƭǳ ȊƳŀƴƧǑŀƴƧa ƪƻƭƛőƛƴ ƛƴ ǇƻǾŜőŀƴƧŀ kvalitete. Predstavljeni so bili ƪƭƧǳőƴƛ 

procesi, ƪƻǘ ǎƻ ŘŜȊƛƴŦŜƪŎƛƧŀΣ ǎǘŀōƛƭƛȊŀŎƛƧŀΣ ȊƳŀƴƧǑŀƴƧŜ ǾƻƭǳƳƴŀ ōƭŀǘŀ ǘŜǊ ǇƻƴƻǾƴƻ 

pridobivanje fosforja. Vesna Mislej (JP Vodovod - Kanalizacija d. o. o.) nam je prestavila 

zakonske omejitve in ǇǊƛƭƻȌƴƻǎǘƛ ǎƴƻǾƴŜ ƛƴ ŜƴŜǊƎŜǘǎƪŜ ƛȊǊŀōŜ ōƭŀǘŀ Ǿ {ƭƻǾŜƴƛƧƛΦ Gregor D. 

½ǳǇŀƴőƛő s sodelavci (Center za razvoj trajnostnih tehnologij, d. o. o.) je ǇǊŜŘǎǘŀǾƛƭ ƳƻȌŜƴ 

ƴŀőƛƴ ȊƳŀƴƧǑŀƴƧŀ ƪƻƭƛőƛƴŜ ōƭŀǘŀ ƛȊ ƪƻƳǳƴŀƭƴŜ ōƛƻƭƻǑƪŜ őƛǎǘƛƭƴŜ ƴŀǇǊŀǾŜ ǎ ǇƻƳƻőƧƻ ƻȊƻƴŀΦ hō 

őƛǑőŜƴƧǳ ƻŘǇŀŘƴŜ ǾƻŘŜ, kjer ni primarnega usedalnika, nastaja zgolj sekundarno blato. V eni 

od faz delovanja SBR reaktorja so dovajali v sistem ozon. Ugotovili so, da se pri tem lahko 

ƪƻƭƛőƛƴŀ ōƭŀǘŀ ȊƳŀƴƧǑŀ ƴŀƧƳŀƴƧ Ȋŀ ул ҈Σ ƪŀǊ ƧŜ ǳƎƻŘƴƻ ƎƭŜŘŜ ƴŀ ǘŜȌŀǾŜΣ ƪƛ ƴastajajo z 

ƻŘǾŜőƴƛƳ ōƭŀǘƻƳΦ ¢ǊŜƴǳǘƴƻ ƧŜ ǇǊŜŘƭŀƎŀƴƛ ǎƛǎǘŜƳ ǊŜƭŀǘƛǾƴƻ ŘǊŀƎΣ ōƻ Ǉŀ Ǿ ǇǊƛƘƻŘƴƻǎǘƛ ǘǳŘƛ ǘƻ 

ƳƻȌƴƻ ǊŜǑƛǘƛ Ȋ ƻǇǘƛƳƛȊƛǊŀƴƧŜƳ ŎŜƭƻǘƴŜƎŀ ǎƛǎǘŜƳŀ őƛǑőŜƴƧŀ ƻŘǇŀŘƴŜ ǾƻŘŜ ƛƴ ƻōŘŜƭŀǾŜ ōƭŀǘŀΦ 

 

 



 

  

Vesna Mislej, VO-KA Ljubljana  DǊŜƎƻǊ 5Φ ½ǳǇŀƴőƛőΣ Center za razvoj trajnostnih tehnologij 

 Marjetka Levstek, povezovanje okrogle mize 

 

Uvodni nagovor na Vodnih dnevih 2018 Ǿ tƻǊǘƻǊƻȌǳ ƧŜ ǇǊƛǎǇŜǾŀƭ ƳŀƎΦ 5ŜƧŀƴ ¿ƛŘŀƴΣ 

predsednik 5ǊȌŀǾƴŜƎŀ zbora Republike Slovenije 

 

 

 



 

 

 

V sekciji hŘǾŀƧŀƴƧŜ ƛƴ őƛǑőŜƴƧŜ ƻŘǇŀŘƴŜ ǾƻŘŜ smo obravnavali 

ƪŀƴŀƭƛȊŀŎƛƧƻ ƛƴ őƛǎǘƛƭƴƻ ƴŀǇǊŀǾƻΣ ƪƛ ǎǘŀ ƪƻǘ ƻȌƛƭƧŜ ƛƴ ǎǊŎŜ 

ƴŜǇƻǎǊŜŘƴƻ ǇƻǾŜȊŀƴŀ ƛƴ ǳőƛƴƪƻǾƛǘƻ ƻōǊŀǘƻǾŀƴƧŜ ŎŜƭƻǘƴŜƎŀ 

ǎƛǎǘŜƳŀ ƧŜ Ƴƻőƴƻ ƻŘǾƛǎƴƻ ƻŘ ƴƧǳƴŜƎŀ ǎƛƴƘǊƻƴŜƎŀ ŘŜƭƻǾŀƴƧŀΦ 

¿ŜƭƧŀ όǇƻǎƭŀƴǎǘǾƻΣ ǾƛȊƛƧŀύ ǾǎŀƪŜƎŀ ƪƻƳǳƴŀƭƴŜƎŀ ǇƻŘƧŜǘƧŀ ƧŜΣ Řŀ ǎŜ 

vso odpadno vodo zajame in v nadaljevanju vso obremenitev - 

navkljub vsem zunanjim vplivom - ǇǊƛǇŜƭƧŜ Řƻ őƛǎǘƛƭƴŜ ƴŀǇǊŀǾŜΣ 

kjer se lŜ ǘƻ ƻőƛǎǘƛ Řƻ ƴŀƧǾƛǑƧŜ ƳƻȌƴŜ ǎǘƻǇƴƧŜ.  

±ŜƴŘŀǊ ŀƭƛ ǎƻ Ǿǎƛ ǘƛ ǾǇƭƛǾƛ ŘŜƧŀƴǎƪƻ ǇǊŜǇƻȊƴŀƴƛΚ !ƭƛ ŘŜƧŀƴǎƪƻ ȊōŜǊŜƳƻ Ǿǎƻ ƻƴŜǎƴŀȌŜƴƧŜ ƛƴ ƭŜ 

ǘƻ ƻŘǾŜŘŜƳƻ Řƻ őƛǎǘƛƭƴŜ ƴŀǇǊŀǾŜΚ !ƭƛ ǾŜƳƻΣ ƪƻƭƛƪƻ ƻŘǇŀŘƴŜ ǾƻŘŜ ǎŜ ƴŀƳ ǇǊŜƪƻ 

ǊŀȊōǊŜƳŜƴƛƭƴƛƪƻǾ ƛƴ ǇƻǑƪƻŘō ƴŀ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎƛƧǎƪŜƳ ƻƳǊŜȌƧǳ ǇǊŜƭƛƧŜ Ǿ ƻƪƻƭƧŜΚ YƻƭƛƪǑŜƴ ƧŜ ŘŜƭŜȌ 

ǘǳƧŜ ǾƻŘŜ Ǿ ǎƛǎǘŜƳǳ ƛƴ ƪƧŜ ǎƻ ƎƭŀǾƴƛ ǾƛǊƛ ǘŜ ǘǳƧŜ ǾƻŘŜΚ ½ŀƪŀƧ ƛƴ ƪŀƪƻ ōƻŘƻ ȊŀŘǊȌŜǾŀƭƴƛ ōŀȊŜƴƛ 

ǇƻƳŀƎŀƭƛ ƴŀǊŀǾƛ ƛƴ őƛǎǘƛƭƴƛ ƴŀǇǊŀǾƛ ǎƛƴƘǊƻƴƛȊƛǊŀǘƛ ǇǊŜǘƻƪ ƻŘǇŀŘƴŜ ǾƻŘŜ ƎƭŜŘŜ ƴŀ ǾǊŜƳŜƴǎƪŜ 

pojave v zaledju kanalƛȊŀŎƛƧŜ ƴŀ őƛƳ ōƻƭƧ ŜƴŀƪƻƳŜǊƴƻ ŘŜƭƻǾŀƴƧŜ őƛǎǘƛƭƴŜ ƴŀǇǊŀǾŜΚ  

Yƻǘ ȊŀƪƭƧǳőŜƪ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎƛƧǎƪŜƎŀ ǎƛǎǘŜƳŀ ƳƻǊŀƧƻ őƛǎǘƛƭƴŜ ƴŀǇǊŀǾŜ - ne glede na zelo 

ƴŜƴŀŘȊƻǊƻǾŀƴŜ ǾǘƻƪŜ ƴŀ őƛǎǘƛƭƴƻ  ƴŀǇǊŀǾƻ - ǳǎǘǊŜȊƴƻ ǇǊŜőƛǎǘƛǘƛ ǾǎŜ ƻŘǇŀŘƴŜ ǾƻŘŜ Řƻ 

zahtevane stopnje. Poleg nenadzƻǊƻǾŀƴƛƘ ǾǘƻƪƻǾ ǎŜ ƴŀ őƛǎǘƛƭƴƛ ƴŀǇǊŀǾƛ ǇƻƧŀǾƭƧŀƧƻ ǑŜ ŘǊǳƎƛ 

ǾǇƭƛǾƛΣ ƪƻǘ ǎƻ ǾǇƭƛǾƛ ŘƻŘŀǘƪŀ ƎǊŜȊƴƛőƴƛƘ ƎƻǑő ƛƴ ƳǳƭƧŜǾ ƳŀƭƛƘ ƪƻƳǳƴŀƭƴƛƘ őƛǎǘƛƭƴƛƘ ƴŀǇǊŀǾ ƛƴ 

vplivi povratnih voda iz linije obdelave blata. Vsi ti povratki imajo velik vpliv na delovanje 

őƛǎǘƛƭƴŜ ƴŀǇǊŀǾŜ ȊŀǊŀŘƛ ǾƛǎƻƪŜƎŀ Ǿƴƻǎŀ ŘǳǑƛƪŀΣ ƪƛ ƭŀƘƪƻ ǇǊŜŘǎǘŀǾƭƧŀ ǘǳŘƛ Řƻ нл ҈ ŎŜƭƻǘƴŜ 

ƻōǊŜƳŜƴƛǘǾŜΦ 2Ŝ ǘŀ Ǿǘƻƪ ƴƛ ƴŀŘȊƻǊƻǾŀƴ ŀƭƛ ŎŜƭƻ ǾƻŘŜƴΣ ƭŀƘƪƻ ǇǊƛǾŜŘŜ Řƻ ǇǊŜƻōǊŜƳŜƴƛǘǾŜ 

őƛǎǘƛƭƴŜ ƴŀǇǊŀǾŜ ƛƴ ƴŜǳǎǘǊŜȊƴŜ ǎǘƻǇƴƧŜ őƛǑőŜƴƧŀ Ǉƻ ŘǳǑƛƪǳ ǘŜǊ ǇƻǎƭŜŘƛőƴƻ ƻƴŜǎƴŀȌŜǾŀƴƧŀ 

okolja.  

Predavatelj Giorgio Mannina (Univerza v Palermu, Italija) ima dolgoletne ƛȊƪǳǑƴƧŜ ƛȊ 

celostnega upravljanja kanalizacijskih sistemov. V svojem prispevku je predstavil nove 

poglede in izzive pri celostnem upravljanju odvajanja odpadne vode, od kanalizacijskega 

sistema s őƛǎǘƛƭƴo napravo Řƻ ƪƻƴőƴŜƎŀ ǊŜŎƛǇƛŜƴǘŀΦ Predavatelj ¦ǊƻǑ YǊŀƧƴŎ (IEI) nam je 

ǇǊŜŘǎǘŀǾƛƭ ǇƻƳŜƴ ƛƴ ǇǊƻōƭŜƳŜ ƴŜǇǊŀǾƛƭƴŜƎŀ ŘƛƳŜƴȊƛƻƴƛǊŀƴƧŀ ȊŀŘǊȌŜǾŀƭƴƛƘ ōŀȊŜƴƻǾ ǇǊǾŜƎŀ 

ƴŀƭƛǾŀ Ǿ ƳŜǑŀƴƛƘ ǎƛǎǘŜƳƛƘ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎƛƧŜΦ  
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bŀ ǇǊƛƳŜǊǳ ŘŜƭƻǾŀƴƧŀ /2b 5ƻƳȌŀƭŜ-Kamnik je predavateljica Marjetka Levstek prikazala 

vplive vseh dodatkov in povratkov virƻǾ ŘǳǑƛƪŀ ƴŀ ŘŜƭƻǾŀƴƧe őƛǎǘƛƭƴŜ ƴŀǇǊŀǾŜ ter ƴŀőƛƴŜ 

ƳƻȌƴŜƎŀ ƻōǾƭŀŘƻǾŀƴƧŀ, prikazala pa tudi ǇǊƛƴŎƛǇ ƛƴ ƻōǊŀǘƻǾŀƴƧŜ ƴŀƧƴƻǾŜƧǑŜƎŀ ǎƛǎǘŜƳŀ Ȋŀ 

őƛǑőŜƴƧŜ ƻŘǇŀŘƴƛƘ ǾƻŘŀ Ȋ ƭƛƴƛƧŜ ōƭŀǘŀΣ ǘƻ ƧŜ postopek deamonifikacije. Odpadne vode iz linije 

blata ƛƳŀƧƻ ƴŀƳǊŜő Řƻ нл-ƪǊŀǘ ǾƛǑƧƻ ƪƻƴŎŜƴǘǊŀŎƛƧƻ ŘǳǑƛƪŀ. Z uvedbo dodatnega postopka 

ŘŜŀƳƻƴƛŦƛƪŀŎƛƧŜ ǎƳƻ ǘŀƪƻ ǇǊƛƘǊŀƴƛƭƛ ƴŜ ǎŀƳƻ ǇǊƻǎǘƻǊ Ȋŀ ƛȊƎǊŀŘƴƧƻ ōŀȊŜƴƻǾΣ ǘŜƳǾŜő ƛƳŀƳƻ 

ǘǳŘƛ ǾŜƭƛƪ ǇǊƛƘǊŀƴŜƪ ƴŀ ŜƭŜƪǘǊƛőƴƛ ŜƴŜǊƎƛƧƛΣ ƴƛ ǇƻǘǊŜōŜƴ ŘƻŘŀǘŜƪ ȊǳƴŀƴƧŜƎŀ ǾƛǊŀ ƻƎƭƧƛƪŀΣ ƳŀƴƧ ƧŜ 

ƳƻȌƴƻǎǘƛ Ȋŀ ǇǊŜƪƻǊŀőƛǘŜǾ ƳŜƧƴƛƘ ǾǊŜŘƴƻǎǘƛ ƴŀ ƛȊǇǳǎǘǳ Ǿ ǾƻŘƻǘƻƪΣ ǾŜőƧŀ pa je verjetnost 

ȊŀƎƻǘŀǾƭƧŀƴƧŀ ǳǎǘǊŜȊƴŜƎŀ ǳőƛƴƪŀ őƛǑőŜƴƧŀ Ǉƻ ŘǳǑƛƪǳ ǘǳŘƛ Ǿ őŀǎǳ ƴƛȊƪƛƘ ǘŜƳǇŜǊŀǘǳǊΦ   
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V sekciji Vodni viri in pitna voda ǎƳƻ ƎƻǾƻǊƛƭƛ ƻ ȊŀǑőƛǘƛ vodnih 

virov in ustrezni pripravi pitne vode, ki sta pomembni barieri v 

sistemu javne oskrbe s pitno vodo in osnova za varno oskrbo z 

njo. Predavatelj Jernej Drofenik (Uprava RS za varno hrano, 

veterinarstvo in varstvo rastlin) nas je seznanil z znanstvenimi 

kriteriji za identifikacijo in oceno tveganja za ƪŜƳƛőƴŜ motilce 

endokrinega sistema v vodi v povezavi s pravno ureditvijo 

fitofarmacevtskih sredstev. aƛƘŀŜƭ .ǊŜƴőƛő όbŀǊŀǾƻǎƭƻǾƴƻǘŜƘƴƛǑƪŀ Ŧŀƪǳƭteta, Univerza v 

Ljubljani) je ǇǊŜŘǎǘŀǾƛƭ ŘƻǎŜŘŀƴƧŜ ƛȊƪǳǑƴƧŜ in tudi ǇǊŜŘƭƻƎŜ ƛȊōƻƭƧǑŀǾ ǇǊƛ ǾŀǊƻǾŀƴƧǳ ǾƻŘƴƛƘ 

ǾƛǊƻǾ Ȋ ǾƻŘƻǾŀǊǎǘǾŜƴƛƳƛ ƻōƳƻőƧƛΣ ǇǊƛ őŜƳŜǊ ƛƳŀƳƻ Ǿ {ƭƻǾŜƴƛƧƛ ȌŜ ǾŜő ŘŜǎŜǘƭŜǘƛƧ ŘƻƭƎƻ 

tradicijo. Sekcijo sƳƻ ȊŀƪƭƧǳőƛƭƛ ǎ ǇǊŜŘǎǘŀǾƛǘǾƛƧƻ ~ǇŜƭŜ !ǊƘ aarinőƛő iz podjetja Kostak o 

ƛȊƪǳǑƴƧŀƘ ǇǊƛ ǾȊǇƻǎǘŀǾƛǘǾƛ ƛƴ ŘŜƭƻǾŀƴƧǳ ƴŀǇǊŀǾŜ Ȋŀ ǇǊƛǇǊŀǾƻ ǇƛǘƴŜ ǾƻŘŜΣ ƪƛ ƧŜ ƛȊōƻƭƧǑŀƭŀ ǾŀǊƴƻǎǘ 

oskrbe s pitno vodo v Kostanjevici na Krki. 

  

Jernej Drofenik, UVHVVR     aƛƘŀŜƭ .ǊŜƴőƛőΣ bŀǊŀǾƻǎƭƻǾƴƻǘŜƘƴƛǑƪŀ ŦŀƪǳƭǘŜǘŀ 

  

~ǇŜƭŀ !ǊƘ aŀǊƛƴőƛőΣ Yƻǎǘŀƪ      Brigita Jamnik, povezovalka okrogle mize 

 

 


